

## Announcement

1. Welcome all the newcomers today.
2. The Sunday worship will be broadcast live simultaneously on the church website. We encourage everyone to come and attend the service in person, but those who cannot come can join us online. Please go to the church website [www.gbca.net](http://www.gbca.net) to participate. You can also review the previous Sunday services. Thank you.
3. Every Wednesday from 4 to 6 pm, the church has an “Upper Room” on the second floor of Block A, which mainly focuses on prayer and worship so that brothers and sisters can have more time to get close to the Lord and experience God. The revival of the church and personal life is also opened by prayers. Welcome to reserve time to attend!
4. Pastor Paul Rapley will conduct four meetings:
  - 1) 10/7 (Friday) 4:00-6:00 pm Leaders Training Meeting
  - 2) 10/8 (Saturday) 4:00-6:00 pm Street Healing Evangelism
  - 3) 10/8 (Saturday) 7:30pm-9:30pm Revival Meeting
  - 4) 10/9 (Sunday) 11:15 am-12:45 am, the 36<sup>th</sup> Anniversary
5. The 36th Anniversary Celebration will be held on October 9th (Sunday). There will be a potluck lunch after worship. Please reserve time to attend.
6. The lawn at the entrance of the church parking lot will be improved.
7. From October onwards, the Sunday worship program will be adjusted and simplified, and the worship schedule will also be simplified.
8. The September psychological seminar will be held at the church on September 24 (Saturday) from 3:00 pm to 5:00 pm. The topic is “Anxiety Management and Suicide Prevention.” Please bring your family members or those in need to participate. Please see the poster for details.

## Prayer Items


1. Mrs. Yip has arrived safely in Hong Kong and has just completed the hotel quarantine. Please pray for her to work smoothly.
2. Please keep praying for Sister Yung, May Wong, and those still recovering from the sick. May the Lord grant healing and peace.
3. In the recent Ukrainian-Russian war, the Russian army has been retreating steadily. Please pray for the Lord to end the war as soon as possible. In memory of the people and innocents who suffered in the war, please pray.

## 報告事項

1. 歡迎今日第一次來的新朋友。
2. 主日崇拜在教會網頁有同步直播，教會鼓勵大家積極回來實體參加聚會，如未能回來可以登入教會網頁 [www.gbca.net](http://www.gbca.net) 參與，也可重溫之前的崇拜內容，敬請留意。
3. 教會在逢星期三下午四至六時，在 A 座二樓設立以禱告敬拜為主的《禱告祭壇》(Upper Room)，讓弟兄姊妹有更多時間親近主和經歷神，教會復興及個人生命復興也是由禱告開始。歡迎預留時間參加！
4. Paul Rapley 牧師蒞臨本會將主領四次聚會：
  - 1) 10月7日(星期五)下午 4:00-6:00 領袖訓練聚會
  - 2) 10月8日(星期六)下午 4:00-6:00 街頭醫治佈道
  - 3) 10月8日(星期六)晚上 7:30-9:30 復興聚會
  - 4) 10月9日(星期日)上午 11:15- 12:45 堂慶主日崇拜
5. 36周年堂慶將於 10月9日(星期日)舉行，會後有聚餐，請大家預留時間參加。
6. 教會停車場入口草地將會進行改善工程，敬請留意。
7. 10月起，主日崇拜程序將會有所調整及簡化，崇拜程序表亦將簡化，敬請留意。
8. 9月份心理講座將於 9月24日(星期六)下午 3 時至 5 時在教會舉行。題為「焦慮處理與自殺防治」，請帶同家人或有需要人士參加，詳情請參閱海報。

## 代禱事項

1. 葉師母已經平安到港，剛完成酒店隔離，請為她工作順利代禱。
2. 請為翁余杏菊姊妹、May Wong 及仍在病患康復中的會友及家人禱告，願主賜下醫治與平安。
3. 近日烏俄戰爭中，俄軍節節敗退，請禱告求主讓戰爭早日結束。也記念在戰爭中受苦的人民和無辜者，請代禱。

 Jesus is Lord